
PROJEKT 

PROTOKÓŁ NR XIII/25 

z XIII sesji Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu  29 stycznia 2025 roku. 

Obrady rozpoczęto o godzinie 15:22 i zakończono o godzinie 16:16. 

Przewodniczył Andrzej Kirpsza - Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce. 

Protokołował Bartłomiej Klim - Wydział Ewidencji i Organizacji. 

Obecni: 

1/ Radni: wg załączonej listy obecności. 

2/ Pełniący Funkcję Burmistrza Sokółki Adam Kowalczuk, Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz - 

wg. załączonej listy obecności. 

3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy oraz zaproszeni goście 

- wg. załączonej listy obecności - wg. załączonej listy obecności. 

Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie 

na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-

2036. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Żłobka Miejskiego w Sokółce. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu 

przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych osobom fizycznym osiągającym wysokie wyniki 

sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym. 

6. Zamknięcie sesji. 

Przebieg posiedzenia. 

Ad. 1 

Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza powitał radnych, przedstawicieli Urzędu Miejskiego, 

dyrektorów jednostek organizacyjnych oraz zaproszonych gości. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz złożył wniosek o dodanie do porządku obrad punktu: 

„Projekt uchwały w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie i przyjęcie do 

realizacji projektu pn. „Budowa i modernizacja sieci ciepłowniczej w mieście Sokółka” w ramach 

Programu Priorytetowego – 8.6 Współfinansowanie projektów realizowanych w ramach Programu 

Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat i Środowisko 2021-2027 (FEnIKS) Część 4) Sieć 

ciepłownicza/chłodnicza efektywny system ciepłowniczy.” 



Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek Zastępcy 

Burmistrza Antoniego Stefanowicza. 

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie i przyjęcie do 

realizacji projektu pn. „Budowa i modernizacja sieci ciepłowniczej w mieście Sokółka” w ramach 

Programu Priorytetowego – 8.6 Współfinansowanie projektów realizowanych w ramach Programu 

Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat i Środowisko 2021-2027 (FEnIKS) Część 4) Sieć 

ciepłownicza/chłodnicza efektywny system ciepłowniczy. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-

2036. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Żłobka Miejskiego w Sokółce. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu 

przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych osobom fizycznym osiągającym wysokie wyniki 

sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym. 

7. Zamknięcie sesji. 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie i przyjęcie do 

realizacji projektu pn. „Budowa i modernizacja sieci ciepłowniczej w mieście Sokółka” w ramach 

Programu Priorytetowego – 8.6 Współfinansowanie projektów realizowanych w ramach Programu 

Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat i Środowisko 2021-2027 (FEnIKS) Część 4) Sieć 

ciepłownicza/chłodnicza efektywny system ciepłowniczy. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Bogusława Szczerbińska zapytała czy tak kompleksowy projekt 

był konieczny i czy nie można było realizować tak ambitnych założeń mniejszymi krokami. 

Prezes MPEC Leszek Lulewicz przedstawił kompleksowo założenia projektu oraz zarysował radnym 

jego założenia jednocześnie wyjaśniając dlaczego są one tak ambitne. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Tochwin powiedział, że jest to niejako uchwała 

intencyjna, a samo przedstawienie problemu było tak długo dyskutowane i dokładnie przedstawiane, że 

tylko przyjęcie tej uchwały jest logicznym rozwiązaniem. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Bogusława Szczerbińska zapytała czy będą wprowadzone 

oszczędności w samej spółce. 

Prezes MPEC Leszek Lulewicz powiedział, że jak najbardziej dąży do generowania oszczędności dla 

spółki oraz oszczędności dla samych mieszkańców. 



Radny Tomasz Fiłonowicz powiedział, że mieszkańcy przychylnie podchodzą do pomysłów Prezesa 

Leszka Lulewicza, radny zapytał czy spółka poradzi sobie z obciążeniem finansowym, o którym mówił 

Prezes Leszek Lulewicz. 

Prezes MPEC Leszek Lulewicz powiedział, że leasing kotłów jest w granicach 80 tys. w okresie letnim, 

a w okresie zimowym 250 tys. zł, więc koszt 150 tys. zł zdecydowanie nie zachwieje finansami spółki. 

Radny Tomasz Tolko zapytał w jaki sposób radni byli zapraszani na spotkania z prezesem MPECu. 

Radny Tomasz Fiłonowicz powiedział, że jest mieszkańcem sąsiadującym z ciepłociągiem i został 

zaproszony z tego tytułu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-2036. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Bogusława Szczerbińska poprosiła, aby zwiększenia dotyczące 

Centrum Przesiadkowego były przedstawiane w oddzielnej uchwale i były traktowane odrębnie, co 

ułatwi pracę radnym. 

Skarbnik Magdalena Wróblewska powiedziała, że niedopuszczalne jest przedstawienie projektów 

dwóch takich samych uchwał na jednej sesji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Bogusława Szczerbińska powiedziała, że można to zorganizować 

na dwóch sesjach. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że nie ma tu zwiększenia, a przeniesienie zadań 

na ten rok wynika z zaawansowania prac oraz wykonawca deklaruje, że może udać się ukończyć 

inwestycję jeszcze w tym roku. Zastępca Burmistrza podkreślił, że jest to przeniesienie środków z roku 

2026 na 2025, czyli nie ma zwiększenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie autopoprawkę. 

Radni 15 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” przyjęli autopoprawkę, 1 radny nie brał udziału w 

głosowaniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 12 głosami „za” i 4 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały, 1 radny nie brał udziału 

w głosowaniu. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Radny Karol Pacuk złożył wniosek o 200 tys. zł z kredytu na stworzenie dokumentacji technicznej 

rewitalizacji Zalewu Sokólskiego. 



Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz zaproponował, aby radny wskazał zakres tej rewitalizacji, 

który to zasugerował, aby został wypracowany wspólnie z Dyrektorem OSIRu Piotrem Rygasiewiczem, 

który jest delegatem Gminy Sokółka w LGD Szlak Tatarski. Zastępca Burmistrza dodał, że ciężko 

dyskutować nad tym wnioskiem, jeśli nie ma określonego zakresu tej rewitalizacji. Zastępca Burmistrza 

Antoni Stefanowicz zaprosił radnego Karola Pacuka na spotkanie w Urzędzie Miejskim wraz z 

Dyrektorem OSIRu Piotrem Rygasiewiczem i wspólne wypracowanie tego wniosku. 

Radny Karol Pacuk zgodził się na wstrzymanie się z tym tematem do następnej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie autopoprawkę. 

Radni 15 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” przyjęli autopoprawkę, 1 radny nie brał udziału w 

głosowaniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 12 głosami „za” i 4 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały, 1 radny nie brał udziału 

w głosowaniu. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Żłobka Miejskiego w Sokółce. 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Żłobka Miejskiego w Sokółce Ewa Puszko. 

Opinia Komisji Oświaty – pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Tochwin zapytał czy nie ma problemów z wpłatami ze 

strony rodziców na program Aktywni w Żłobku. 

Dyrektor Żłobka Miejskiego Ewa Puszko powiedziała, że rzeczywiście mogła pojawić się nerwowość 

w kwestii wypłat zwrotu z ZUSu, jednakże Pani Dyrektor zapewniła, że są one wypłacane regularnie, 

jak tylko żłobek otrzyma te fundusze. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 16 głosami „za” przyjęli projekt uchwały, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu 

przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych osobom fizycznym osiągającym wysokie wyniki 

sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym. 

Projekt uchwały przedstawiła Joanna Korzeniewska – stanowisko ds. kultury, sportu, spraw 

społecznych oraz współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Opinia Komisji Oświaty – pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska przedstawiła wniosek z Komisji Oświaty, którym 

do projektu uchwały zostanie dodany w paragrafie 1 punkt 18 brzmiący „I inne dyscypliny sportowe.”. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Tochwin wyjaśnił, że w trakcie obrad Komisji Oświaty 

jej członkowie na wniosek Radnego Karola Krokosa postanowili nie odbierać możliwości uzyskania 

stypendiów pozostałym dyscyplinom sportowym ponad te 17 wymienione już wcześniej w paragrafie 1 

przedstawionej uchwały, stąd też wynikła proponowana zmiana. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie wniosek Komisji Oświaty. 

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 



 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli projekt uchwały, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Ad. 7 

Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone. 

 

Protokołował          Przewodniczył 

Bartłomiej Klim         Andrzej Kirpsza 

 

 

 

Szczegółowe nagrania z w/w posiedzenia dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w 

Sokółce. 

 

 


